
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 2 2021 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2021-02-09 § 17 –  

 
 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,  

Tobias Hildesson, Susanne Lindström, Anders Larsson och David 
Arfvidsson.  

Delges:  
 

  Ansvarig 
§ 17 Öppnande 
 
§ 18 Dagordning 
 
§ 19 Föregående 

Protokoll 

David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 20  Kansli info  
Klubben får själva skrapa överblivna Sportlotter. Viktigt att vi är två 
oberoende som skrapar.  
 
Angående filhantering tittar Robert, David och Thomas på vad som 
blir bäst. 
 
Serieanmälningar klara. Inkl. dispenser för samarbete.  
 
De som är födda upp till 02 får träna inne.   
 

 
  
 
 
RR, DA, TT 
 

§ 21 Ekonomi LOK klart Maria C skickar in. 
  
Resultat 2020 klart inom kort.  
 

MC 
 
MC 

§ 22 Sponsring  
Sponsorgruppen har möte inom kort. 

 
MC 

§ 23 Fotboll  
Fotbollsrådet behöver ha en kontaktperson mot förbundet. 
 
Dommarersättningar kommer att sökas i Fogis framåt. Maria C 
betalar i egenskap av kassör.  
 
Göta BK tränar tisdag 19.30-21.00 
 
Vi kommer att ha ett damseniorlag i lägsta divisionen. 
 
A-laget och damjuniorerna tränar men följer rekommendationerna 
som finns. Inga omklädningsrum är öppna.  
 

 
MF och DA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  Ansvarig 
Det är viktigt att vi värnar om våra yngre spelare och att vi 
profilerar oss. Det är även viktigt att vi samarbetar med andra lag 
tidigt så att vi kan behålla våra spelare.  
 

 

§ 24 Innebandy Förbundet jobbar på olika lösningar. Förhoppningsvis en enkelserie 
v.10-v.16. Förhoppningsvis kommer ett nytt beslut 21/2.  

 

§ 25 Gymnastik En grupp har startat nu när klartecken kom. Övriga grupper 
avvaktar.  

 

§ 26 Boule Inställt till 28 februari.   

§ 27 Bordtennis Årsmöte med förbund Patrik tar mötet.    

§ 28 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

Bemanning på kansliet; - v.7 David 
                                         v.8 Robert 
                                         v.9 Anders 
                                         v.10 Maria F 
David och Maria C undersöker med arbetsförmedlingen om David 
skulle kunna få jobba på vårt kansli via bidrag.  
                             

 
 
 
 
DA och MC 

§ 29 Övriga frågor Maria C har kontakt med kommunen om det nya bidragssystemet.  
 

B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att 

dra om dräneringen de sista 20-30 m och skydda den nya 
dräneringen med en rotskyddspärr. En planering och ett 
kostnadsförslag skall vara framme till nästa styrelsemöte. 

Anläggningsgruppen har ansvaret för frågan. Anders och Janne 
behöver få igång det här arbetet. De kollar med Ernst-Arne. Punkt 
kvarstår. 

 

D-plan. Bra förslag framtaget av Janne, läggs in i budgeten för 
2021.   

 

Vi skickar ut att medlemsavgiften och beloppet kvarstår tills 

vidare. Får vi en försämring från kommunen kan extra avgift bli 
aktuell i höst. Detta informerar vi om redan nu.  

 

Naturvårdsverket ogillade vår ansökan för laddstolpar då de ansåg 
att offerten för hög. Robert tar det tillbaka det till vår entreprenör. 
Robert jobbar vidare med övriga elfrågor. 

 

Oklart om avtalet verkligen löpt ut. Maria C har hittat ett nyare 

MC 
 
 
 
 
 
JF, AL 
 
 
 
 
 
 
MC, DA 
 
 
 
 
MC 
 
 
 
 
RR 
 
 
 
RR 
 



  Ansvarig 
avtal för delar av anläggningen. Vi kontaktar RF om hjälp mot 
kommunen.  

 

Coronaomställningar kan komma att sökas från SISU i så fall kan 
vi ev. lösa kamera på det sättet. Vi håller ögonen öppna.  

 

Susanne har två namn till styrelsen klara och har dessutom 

ytterligare två på gång. Ev. kan vi ha ett seniorråd med de som varit 
med längre om det blir många nya i styrelsen samtidigt.  

  

Kombinationslaget IKK-RUF P 07 kommer att köra mixade kläder 
från Umbro och Adidas. IKK bekostar matchtröjor och vi shorts 
och strumpor. Överdragströja bekostas av sponsor och laget.  

 

Vi har fått klagomål på skötsel för motionsslingan. David svarade 

och har haft kontakt med kommunen. Kommunen kommer göra 
jobb på slingan och övriga slingor i kommunen. Kontaktuppgifter 
kommer att uppdateras på skylten.   

 

Angående spåravgift på Lysegården samt nyttjande av vår 
parkering kontaktar vi dem både från kansliet och ordförande till 

ordförande. Vi säger att fortsatt nyttjande är ok men att vi anser att 
barn upp till 18 år bör få åka gratis.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

§ 30 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2021 
- Etikmöte 21/3 kl. 16.00-19.00  
- Ledarträff. 28/2 kl. 16.00-19.00 
- Årsmöte 17/3 kl.19.00 
- Vårstäddag 10/4 kl. 9.00-13.00 
- RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 

 
DA, SL, TT, 
MF, 
Fotbollsrådet 

§ 31 Nästa möte Nästa möte är  9/3 kl.18.30-20.00 Fika David, Sekreterare Susanne 
                     
 
                           

 

§ 32 Avslutning Mötet avslutades  

 

…………………………….. ……………………….. 

David Arfvidsson Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


